



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN)
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada pembekal yang berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi bekalan berikut:

BUTIRAN SEBUTHARGA	TAKLIMAT SEBUTHARGA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN	TARIKH TUTUP
SEBUT HARGA LPP (HQ) BIL. 22/2022 PERKHIDMATAN SEWAAN MARQUE TENT, SHELL SCHEME DAN PERALATAN SERTA KELENGKAPAN YANG BERKAITAN UNTUK LAMAN MEKANISASI SEMPENA PAMERAN PERTANIAN, HORTIKULTUR DAN AGRO PELANCONGAN MALAYSIA 2022 (MAHA 2022) DI MAEPS SERDANG	<p style="text-align: center;">Tarikh : 6 Julai 2022 (Rabu) Jam 10.00 pagi</p> <p style="text-align: center;">Lokasi : Laman Mekanisasi, MAEPS, Serdang, Selangor</p>	221305 – Penyediaan Pentas / Pameran / Pertunjukan, Taman Hiburan Dan Karnival /Pestaria	Percuma	13 Julai 2022 (Rabu)

Pembekal yang berminat dijemput menghadiri taklimat sebut harga seperti tarikh dan alamat di atas. Hanya Pemilik Syarikat / Penama yang dibenarkan menghadiri taklimat dan mengambil dokumen dengan mengemukakan **SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA Untuk Pengesahan.**

Dokumen sebutharga boleh diambil di alamat berikut pada waktu pejabat jam **9.00 pagi hingga 4.00 petang pada 7 Julai 2022 (Khamis).**

**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
CAWANGAN PEROLEHAN, BAHAGIAN KEWANGAN
ARAS 8B MENARA LPP, NO. 20, JALAN SULTAN SALAHUDDIN
50480 KUALA LUMPUR (Tel: 03-26109600)**

Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil pembekal yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil pembekal hendaklah membawa **SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA.**

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi dokumen serta dicatatkan nombor sebutharga di sudut kiri atas sampul surat tersebut. Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat seperti dinyatakan di atas **sebelum tarikh tutup yang dinyatakan di atas Jam 12.00 tengahari.** Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak.

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

Tarikh Iklan : 1 Julai 2022 (Jumaat)